

離島區 Islands District

參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單
List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes
for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
1	佛教張梅桂幼稚園 BUDDHIST CHEUNG MUI KWAI KINDERGARTEN	2985 6544	Y
2	佛教真如幼稚園 (東涌) BUDDHIST CHUN YUE KG (TUNG CHUNG)	2432 2088	P
3	基督教宣道會大澳幼稚園 C&MA TAI O KINDERGARTEN	2985 6202	Y
4	中華基督教會長洲堂錦江幼稚園 CCC CHEUNG CHAU CHURCH KAM KONG KG	2981 2223	N
5	路德會陳恩美幼兒園 CHAN EN MEI LUTHERAN DAY NURSERY	2981 0243	Y
6	長洲聖心幼稚園 CHEUNG CHAU SACRED HEART KINDERGARTEN	2981 0506	Y
7	基督徒信望愛堂逸東幼稚園 CHR THE FAITH HOPE L CH YAT TUNG KG	2109 0198	Y
8	金巴崙長老會青草地幼稚園 CPC GREEN PASTURE KG	2109 0188	Y
9	香港聖公會東涌幼兒學校 HKSKH TUNG CHUNG NURSERY SCHOOL	2109 0118	N
10	國民學校漢師中英文幼稚園 KWOK MAN VERNACULAR NORMAL ANGLO-CHI KG	2981 0066	Y
11	力行幼稚園 (南便圍) LICK HANG KINDERGARTEN (NAM PIN WAI)	2984 8239	Y
12	力行幼稚園 (梅窩鄉事會路) LICK HANG KINDERGARTEN (RURAL COMMITTEE ROAD)	2984 8239	N
13	路德會呂君博幼兒園 LUI KWAN POK LUTHERAN DAY NURSERY	2981 0545	Y
14	鄰舍輔導會東涌幼兒園 NAAC TUNG CHUNG DAY NURSERY	3152 2202	Y
15	鄰舍輔導會東欣幼兒園 NAAC TUNG YAN DAY NURSERY	3194 5120	N
16	南英幼稚園 NAM YING KINDERGARTEN	2983 8811	Y
17	天主教露德聖母幼稚園 OUR LADY OF LOURDES CATHOLIC KG	2982 0359	N

*Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 5 月 12 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery K1 (classes) reflects the situation up to 12 May 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.

離島區 Islands District

參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單
**List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes
for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation**

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
18	保良局張潘美意幼稚園 PLK CHEUNG POON MEI YEE KINDERGARTEN	2109 0033	N
19	善一堂逸東幼稚園 SHIN YAT TONG YAT TUNG KINDERGARTEN	2607 1291	Y
20	太陽島幼稚園 (東涌分校) SUN ISLAND KINDERGARTEN (TUNG CHUNG BR)	2420 1068	Y
21	東涌浸信會幼稚園 TUNG CHUNG BAPTIST KINDERGARTEN	3141 7101	Y
22	東涌天主教幼稚園 TUNG CHUNG CATHOLIC KINDERGARTEN	3141 7355	Y
23	惠平幼稚園 WAI PENG KINDERGARTEN SCHOOL	2983 0643	Y

*Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 5 月 12 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery K1 (classes) reflects the situation up to 12 May 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.